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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.61.2024 

Protokół nr LXI/2024 

LXI Sesja w dniu 26 lutego 2024r. 
Obrady rozpoczęto 26 lutego 2024r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:10 tego 
samego dnia. 
Miejsce: Obrady LXI sesji Rady Miasta odbyły się w budynku MOK, w budynku 
Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie, w Sali nr 28. 
Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: LXI/615/24– LXI/617/24 

Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 

2. Imienne wykazy głosowania radnych; 

3. Uchwały od nr LXI/615/24– LXI/617/24. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Ewelina Janeczek 
7. Przemysław Kiliański 
8. Elżbieta Kołodziej 
9. Mariusz Kołton 
10. Marcin Kucia 
11. Jolanta Łakomska 
12. Jarosław Machura 
13. Krystyna Rok 

Nieobecni: 

1. Marek Miśta 

 
Lista obecności gości: 
 
1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. 
2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran. 
3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha. 
4. Radca Prawny Michał Szachnitowski. 
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5. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Tomasz Turek. 
6. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 
7. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba. 
8. Pracownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Wyszyńska. 
9 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Katarzyna Wilk. 
10. Dyrektor Przedszkola Miejskiego w Porębie Justyna Kłosowska. 
11. Kierownik Świetlicy Środowiskowej Edyta Lora-Bijak. 
12. Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno- Administracyjnego w Porębie Ewa 
Weber. 
13. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 
14. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła LXI Sesję Rady 
Miasta Poręba w dniu 26 lutego 2024 r. o godz. 900, powitała uczestniczących w 
sesji radnych, Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, 
kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta 
oraz mieszkańców. 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na 

moment otwarcia sesji w obradach uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Z uwagi na brak elektronicznego 

potwierdzenia obecności Radny Przemysław Kiliański opuścił posiedzenie w celu 

udania się po urządzenie elektroniczne.  

Kontynuowano obrady przy obecności 12 radnych. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu LXI Sesji Rady Miasta na dzień 26 lutego 2024 

roku radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z LX sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka 

Ajchenlaub, zgłosiła wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 1 projektu 

uchwały: 
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1. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 21 grudnia 2023 roku. 
 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że projekt uchwały oraz stanowiska komisji 
zostały radnym przesłane w dniu 23.02.2024r. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 
21 grudnia 2023 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof Hamerlik, Ewelina 
Janeczek, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Krystyna Rok 
BRAK GŁOSU (1) 
Agnieszka Ajchenlaub 
NIEOBECNI (2) 
Przemysław Kiliański, Marek Miśta 
 
Z uwagi na problemy techniczne Radnej Agnieszki Ajchenlaub powtórzono 
głosowanie. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 
21 grudnia 2023 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Przemysław Kiliański, Marek Miśta 
 
Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska, która zapytała o powód braku głosowania w 
sprawie złożonego na poprzedniej sesji wniosku do Przewodniczącej Rady Miasta. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:05:41). 

Przewodnicząca odpowiedziała, iż odpowiedź jest zasadna z uwagi na brak 
dokumentacji w sprawie będącej przedmiotem wniosku. 
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W związku z koniecznością odszukania odpowiedniego przepisu przez Radcę 
Prawnego Przewodnicząca zarządziła 5 minutową przerwę. 

Po przerwie ponownie sprawdzono quorum. Do obrad dołączył Radny Przemysław 
Kiliański. W obradach uczestniczyło 13 radnych. 

Głos zabrał Radca Prawny Michał Szachnitowski, który odczytał art. 20. ust. 6. 
ustawy o samorządzie gminnym. Wyjaśnił, iż głosowanie nad zmianą porządku obrad 
nastąpiłoby po złożeniu przez grupę radnych projektu uchwały. Dodał, że zgodnie ze 
stanowiskiem WSA w Gliwicach niedopuszczalne jest kontrolowanie przez Komisję 
Rewizyjną spółek miejskich.  
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:13:02). 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba – zgłasza wniosek formalny o dodanie do 

porządku obrad 2 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok; 
2. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Poręba na lata 2024-2031. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Poręba na 2024 rok oraz zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na 
lata 2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (1) 
Marek Miśta 
 
 
Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w 
porządku obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr: 4.a., 4.b., 4.c. 

 
Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z LX sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) rozpatrzenia wniosku z dnia 21 grudnia 2023 roku; 
b) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok; 
c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

 
2. Zatwierdzenie protokołu z LX sesji Rady Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z LX Sesji 
Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 29 stycznia 2024 roku został przesłany 
radnym drogą elektroniczną w dniu 9 lutego 2024r., a także był wyłożony w Biurze 
Obsługi Rady Miasta. Przewodnicząca poinformowała, że w związku z uwagami do 
protokołu, które zostały uwzględnione, protokół został ponownie wysłany w dniu 
165.02.2024r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenia protokołu z LX sesji Rady Miasta Poręba. 
 
Wyniki głosowania 
ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (1) 
Marek Miśta 
 
 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytania zadali: 

Radna Krystyna Rok: 

• Czego dotyczyło spotkanie w dniu 02.02.2024r. z Panią Poseł Barbarą Dolniak. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Utrzymuję stały 
kontakt z panią Poseł oraz Panią Senator, które są zainteresowane sprawami 
Poręby, rozmawiano o przebudowie Sali koncertowej w MOK.  
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:19:36). 
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• Czego dotyczyło spotkanie z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej w dniu 
07.02.2024r.? 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Spotkanie 
dotyczyło kwestii wymiany terenów pomiędzy Spółdzielnią z Gminą.  
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:20:53). 
 

Następnie Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra uzupełnił sprawozdanie 
międzysesyjne o kolejne tematy: 

• 15.02.2024r. – udział w uroczystym otwarciu mieszkania chronionego; 
• 19.02.2024r. – udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska oraz Komisji Rewizyjnej; 
• 20.02.2024r. - udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej; 
• 21.02.2024r. – spotkanie z Mieszkańcami w sprawie funduszy zewnętrznych; 
• 22.02.2024r. – spotkanie z Kierownikiem GDDKiA Sebastianem Pionką w 

sprawie inwestycji przy ul. Pędzicha; 
• 23.02.2024r. - podpisanie protokołu pokontrolnego z PIP (nie wykazano 

nieprawidłowości), udział w uroczystości powołania nowego kierownika 
Zakładu Karnego Wojkowice (poruszenie tematu budowy nowego zakładu oraz 
zmiany nazwy na Zakład Karny w Porębie). 

 

Radna Ewelina Janeczek zapytała, jakie są koszty po stronie gminy z tytułu budowy 
chodnika na terenie należącym do GDDKiA (od kościoła do ulicy Sosnowej) i co 
dostaniemy w zamian. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:32:17). 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Chodzi o domknięcie 
traktu pieszego pomiędzy wybudowanym chodnikiem, który dochodzi do ulicy 
Sosnowej, a dalszym ciągiem, który jest wzdłuż ulicy Wojska Polskiego. Będzie to 
korzyść dla Mieszkańców. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 0 00:32:37). 

 

4. Podjęcie uchwał 

 

 

a) w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 21 grudnia 2023 roku 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 

23.02.2024r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:36:20) 
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Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że Gmina wystąpi kompleksowo o 

dostawienie lamp w kilku miejscach. Będzie nowa umowa dot. zaprojektowania oraz 

wykonania nowych punktów oświetleniowych przez Tauron. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:37:25). 
 

Radny Jarosław Machura zgłosił potrzebę dodatkowego oświetlenia przy ul. Krótkiej 

(od ul. Kopernika do placu zabaw). 

 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra poprosił o zgłoszenie sprawy do Urzędu. 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 21 grudnia 2023 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 

NIEOBECNI (1) 

Marek Miśta 

 

Uchwała została podjęta 13 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LXI/615/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

b) w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 23.02.2024r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 
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W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (1) 
Marek Miśta 
 

Uchwała została podjęta 9 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LXI/616/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

c) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na 

lata 2024-2031 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 23.02.2024r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba 
na lata 2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
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Kucia 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (1) 
Marek Miśta 
 
Uchwała została podjęta 9 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LXI/617/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
5. Interpelacje i zapytania. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie 
swoich interpelacji i zapytań. 

Interpelacje i zapytania przedstawili: 

1. Radny Jarosław Machura w sprawie: przycięcia gałęzi przy ul. Ludowej, 
podjętych działań w sprawie terenu za sklepem GS przy ul. Kopernika 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:43:33); 

2. Radna Krystyna Rok w sprawie: progów zwalniających przy ul. Przełęcz, 
interwencji w sprawie stojącej wody na ul. Krynicznej, utrudnionego wyjazdu z 
ulicy Krynicznej (wyżłobienie terenu), odbierania odpadów przez MPWiK przy 
ul. Krynicznej. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:44:14); 

3. Radny Przemysław Kiliański w sprawie harmonogramu napraw nawierzchni 
drogowych. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:46:05). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje radni przekazali drogą 
elektroniczną na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową 
złożyli w siedzibie Urzędu Miasta Poręba. 

 

6. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do 
Rady Miasta: 
 
W dniu 31 stycznia 2024 roku: 
- wpłynęło sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 2023 roku 
 
W dniu 7 lutego 2024 roku: 
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- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie 
skarg (sygn. RKPE 653) 
 
W dniu 16 lutego 2024 roku: 
- wpłynęło sprawozdanie roczne Komendanta Powiatowego Policji w Zawierciu – 
podsumowanie 2023 roku. 
 
W dniu 20 lutego 2024 roku: 
- wpłynęło sprawozdanie z działalności Rady Seniorów za 2023 rok. 
 
 

KOMUNIKATY: 
 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Gospodarki i 
Ochrony Środowiska 
 

11.03.2024 
(poniedziałek) 

08:00 MOK w Porębie – sala 
USC 

Komisja Rewizyjna 
 
 

11.03.2024 
(poniedziałek) 

 

14:00 
 
 

MOK w Porębie – sala 
USC  

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

12.03.2024 
(wtorek) 

09:00 MOK w Porębie – sala 
USC 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 
 

12.03.2024 
(wtorek) 

13:00 MOK w Porębie – sala 
USC 

Sesja Rady Miasta  21.03.2024 
(czwartek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 

 

Radna Krystyna Rok zabrała głos w sprawie planów dot. pobocza przy ulicy 
Niweckiej. Na ten moment brak pobocza stanowi niebezpieczeństwo dla dzieci. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, że nie ma tam przestrzeni do 
działania z uwagi na pobocze, które ma tylko 0,5 m szerokości. Były plany wykonania 
pobocza. Wysłano w tej sprawie ponad 350 pism, wynajęto geodetę i poczyniono 
działania przygotowawcze. Jednak z uwagi na brak zgody Mieszkańców na wykonanie 
swoich mostków na odpowiedniej wysokości, prace zostały wstrzymane. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:49:52). 
Radna Krystyna Rok poruszyła temat drogi łączącej ul. Kryniczną z ul. Kolejową, 
która istniała przed uruchomieniem kolei.  Była ważna z uwagi na możliwość dojazdu 
straży podczas pożarów traw. W tej chwili nie została wznowiona przez kolej. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:52:00). 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że nie zna tego problemu oraz 
poprosił o skierowanie pytania do Pani Angeliki Kubaczyńskiej. 
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Radny Jarosław Machura zapytał o nadzór nad pracami naprawczymi nawierzchni 
dróg (zwłaszcza ul. Baśniowej). 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra poprosił o cierpliwość do czasu zakończenia 
robót. 

Radny Jarosław Machura zapytał o koszt siatki maskującej na biurowcu. 

Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha wyjaśniła, że nie ma jeszcze faktury za 
wykonanie siatki. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra poprosił o złożenie pytania na piśmie. 

Radna Ewelina Janeczek zapytała, kiedy będą robione przeglądy pomp ciepła. Gmina 
jest właścicielem pomp przez 5 lat. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, że Mieszkańcy powinni się udać 
do biura obsługi projektu OZE etap I.  

Radna Ewelina Janeczek zapytała o kwestię poszerzenia ul. Wiedzy. 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że test to jej teren i mieszkańcy sa 
informowani na bieżąco w tej sprawie. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra dodał, że w dniu 28 lutego odbędzie się 
spotkanie w Szkole Podstawowej nr 2 w tej sprawie, na które zaprasza. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra omówił temat planu rozwiązania problemu 
napraw dróg w Gminie. Za ok. tydzień zakończy się postępowanie na wykonanie 
kolejnej transzy prac związanych z naprawami nawierzchni.  
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:59:19). 

Radny Przemysław Kiliański zwrócił uwagę, aby MPWiK z większą starannością 
roznosił faktury za wodę (zamoknięty papier podczas deszczu). 

Radna Jolanta Łakomska zwróciła uwagę, iż radni powinni mieć taką samą wiedzę, 
ponieważ Mieszkańcy zadają różne pytania, nie tylko dot. spraw z terenu danego 
radnego. 

Przewodnicząca Rady Miasta odpowiedziała, że w takiej sytuacji zwraca się z 
pytaniem do odpowiedniego urzędnika i uzyskuje informacje z pierwszej ręki. 

Przewodnicząca Rady Miasta przypomniała o konieczności złożenia oświadczeń 
majątkowych na dzień 29 lutego 2024 roku. 
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7. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów 
porządku obrad – zamknęła obrady LXI sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://transmisja.esesja.pl/media3/546/live_1.mp4 

 

 


